



本院主席何猷啟先生帶領一眾高級職員感謝地藏王的庇佑。
Mr. HO Yau Kai, Orlando, the Chairman, led the senior staff in expressing their gratitude for the blessings of Ksitigarbha.



活動消息 16.9 LATEST NEWS

地藏皇誕參神儀式 Worship Ceremony of Ksitigarbha Festival

按照地藏皇誕傳統習俗，東華三院主席何猷啟先生(前排右二)、副主席曾慶業先生(前排左二)、行政總監蘇祐安先生(前排右一)及高級職員，於廣福義祠進行參神及祭祀先友儀式。

Following the tradition of Ksitigarbha Festival, Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, right 2), the Chairman, Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, left 2), Vice-Chairman, Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 1), Chief Executive of TWGHs, and senior staff participated in the Worship Ceremony at TWGHs Kwong Fook Tsz.

服務焦點 9-11.9 SERVICE FOCUS

乙巳年東華三院聯廟 中元吉祥思親法會 Joint Temples Mid-Year Festival Rites 2025

東華三院秉承傳統習俗，本年度於中山紀念公園舉辦第十六屆「乙巳年東華三院聯廟中元吉祥思親法會」，為先靈虔誠禮修經懺，祈求先人減罪添福。

In keeping with traditional customs, TWGHs hosted the 16th "Mid-Year Festival Rites" at Sun Yat Sen Memorial Park this year. This event honoured the ancestors through chanting of scriptures, with prayers seeking the reduction of their sins and the granting of blessings.



本院庚申年總理楊國佳先生(左三)及行政總監蘇祐安先生(左二)為法會主禮參拜儀式。
Mr. K.K. YEUNG (left 3), TWGHs Director 1980/1981, and Mr. SU Yau On, Albert (left 2), Chief Executive of TWGHs, officiated at the worshipping rites.



本院邀得著名道教團體蓬瀛仙館為法會主持連續三天的科儀法事。
The renowned Taoist organisation, "Fung Ying Seen Koon", was invited to lead the 3-day sacred praying.



活動消息 19.9 LATEST NEWS

155雪糕日 155 Ice-cream Day

為慶祝東華三院創院155周年及培養關愛機構文化，本院今年再度舉辦雪糕日。由董事局成員親身派發雪糕予行政總部員工，與眾同樂。

To celebrate the 155th Anniversary of TWGHs while fostering a caring and compassionate corporate culture, the Group once again organised Ice-cream Day this year. Board Members personally distributed ice-cream to staff members of the Administration Headquarters, joining them in the festivities.

本院主席何猷啟先生(中)、副主席暨人力資源委員會主任委員蔡加怡女士(左二)、總理暨人力資源委員會副主任委員鄭婉玉小姐(右二)、行政總監蘇祐安先生(左一)及人力資源科主管陳翠凝小姐(右一)親身派發雪糕予行政總部員工。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (centre), the Chairman, Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (left 2), Vice-Chairman cum Chairman of the Human Resources Committee, Miss ZHENG Wanyu, Anastasia (right 2), Director cum Vice-Chairman of the Human Resources Committee, Mr. SU Yau On, Albert (left 1), Chief Executive of TWGHs and Miss CHAN Tsui Yee, Alice (right 1), Head of Human Resources Division, distributed ice cream to staff members of the Administration Headquarters in person.

活動消息 30.8 LATEST NEWS

東華三院員工龍舟隊及 足球隊周年聚餐2025/2026 TWGHs Staff Dragon Boat and Football Team Annual Luncheon 2025/2026

為表揚東華三院龍舟隊和足球隊過去一年努力練習，代表本院出戰各項賽事，本院主席何猷啟先生、副主席暨人力資源委員會主任委員蔡加怡女士，以及總理暨人力資源委員會副主任委員鄭婉玉小姐贊助舉行本年度聚餐。

In recognition of the hard work and great achievements of TWGHs Staff Dragon Boat and Football Teams over the past year, Mr. HO Yau Kai, Orlando, the Chairman, Ms. CHOI Ka Yee, Crystal, Vice-Chairman cum Chairman of the Human Resources Committee, and Miss ZHENG Wanyu, Anastasia, Director cum Vice-Chairman of the Human Resources Committee, sponsored the Annual Luncheon 2025/2026.

本院主席何猷啟先生(第一排左六)、董事局成員、行政總監蘇祐安先生(第一排左二)、高級職員與龍舟隊及足球隊合照留念。
Mr. HO Yau Kai, Orlando (first row, left 6), the Chairman, alongside Board Members and Mr. SU Yau On, Albert (first row, left 2), Chief Executive of TWGHs, and senior staff posed for a group photo with members of the Staff Dragon Boat and Football Teams.



當日更安排了頒獎儀式、競技遊戲及抽獎環節。
The Luncheon also featured an awards ceremony, competitive games, and a lucky draw.

